

Konformitätserklärung gemäß Verordnung (EU) 2019/1021 (POP)

POP

Die Verordnung (EU) 2019/1021 über persistente organische Schadstoffe (POP-Verordnung) regelt den Umgang mit Chemikalien, die besonders langlebig sind, sich in Organismen anreichern, über weite Entfernungen transportiert werden können und dadurch Risiken für Mensch und Umwelt bergen. Um diese Risiken zu verringern, sieht die Verordnung Verbote und Beschränkungen für bestimmte Stoffe vor.

Auf Basis der uns aktuell vorliegenden Informationen bestätigen wir nach bestem Wissen, dass unsere Produkte frei von den in der POP-Verordnung (EU) 2019/1021 regulierten Schadstoffen sind.

Doepke Schaltgeräte GmbH

Norden, 02.09.2025

gez. i. V. Michael de Buhr
Leitung Nachhaltigkeit

Declaration of conformity in accordance with Regulation (EU) 2019/1021 (POP Regulation)

POP

Regulation (EU) 2019/1021 on persistent organic pollutants (POP Regulation) governs the handling of chemicals that are very persistent in the environment, accumulate in organisms, can be transported over long distances and thereby pose risks to human health and the environment. To reduce these risks, the Regulation lays down prohibitions and restrictions for certain substances.

Based on the information currently available to us, we confirm to the best of our knowledge that our products are free from the substances regulated under the POP Regulation (EU) 2019/1021.

Doepke Schaltgeräte GmbH

Norden, September 2, 2025

Signed on behalf of Michael de Buhr
Head of Sustainability